
Forslag til behandling på generalforsamlingen skal være bestyrelsen i hænde senest 8 dage i forvejen og 
skal sendes til best@samheon.dk. Bestyrelsen vil senest 4 dage før generalforsamlingen eftersende 
forslaget til klubbens medlemmer. 

Dagsorden, generalforsamling, GTK Tirsdag 11.03.2025 

Gladsaxe Taekwondo Klub kl. 19.00 

Dagsordenspunkt Referat: Mette  

1. Valg af dirigent, stemmetællere og referent  

2. Forelæggelse og godkendelse af bestyrelsens 
beretning og handleplan for 2025 

Ferran:  

I 2025 er der fokus på økonomi. Pga. klubbens 
lave medlemstal er økonomien lav, og der vil 
derfor være fokus på at søge sponsorater.  

Ansøgning om sponsorater er en kompliceret og 
tung opgave, som kræver tid og overskud. Alle er 
velkomne til at bidrage til opgaven.  

Jf. budgettet er der budgetteret med underskud.  

Der vil også være fokus på at så flere 
medlemmer men samtidig at passe på de elever 
der allerede er i klubben.  

Trænere og instruktører - hvordan får vi flere og 
hvordan fastholder vi de nuværende.  

Generelt er spørgsmålet om der er nok hænder 
til at løse klubbens mange opgaver.  

 

 

3. Forelæggelse og godkendelse af formandens 
beretning 

Tomasz:  

2024 begyndte godt med en vellykket nytårskur, 
med mange deltagere.  

Klubbens fællesrum er blevet udvidet og der skal 
søges sponsorer til brug for indretning af lokalet.  

Der har været trænerrokering, og er selvfølgelig 
interesseret i at fastholde de nuværende 
trænere.  

Der er en tendens til at flere børn er kognitivt 
udfordrede, og der er fokus på hvordan vi skal 
træne dem. Herunder kommer der en konsulent 

mailto:best@samheon.dk


på onsdag den 19/3-25 kl. 18 i klubben og holder 
oplæg for instruktørerne.  

Grundet økonomien, er klubben fremadrettet 
nødt til at vurderer økonomisk støtte til 
individuelle medlemmer.  

Der er kommet nyt medlemssystem, hvilket har 
skab udfordringer. Frank har i den forbindelse 
gjort et stort stykke arbejde, så udfordringerne 
burde være løst nu.  

Der er lavet en investering, i form af klubreklame 
til skolebørn, som gerne skulle medvirke til et 
stigende medlemstal.  

Der er udfærdiget et hæfte om klubben, som vil 
blive printet til bestyrelsen til godkendelse.  

Herudover flyers som kan uddeles og hænges op.  

Klubbens hjemmeside er opdateret 

 

 

 

 

4. Forelæggelse og godkendelse af revideret 
årsregnskab for 2024 jf. vedlagte budget for 2025. 

Frank:  

Regnskab 2024: 

Medlemstallet i slutningen af 2024 var på 45 
betalende medlemmer. Nu den 11/3-25 er tallet 
på 50. 

Klubben går ud med et underskud på kr. 27.000,- 

Budget 2025: 

Der forventes et medlemstal på 50 betalende 
medlemmer – og gerne flere.  

Det forventes at hvis intet gøres ift. 
medlemstallet i 2025, så vil 2024 underskuddet 
blot blive større.  



Frank gennemgår regnskab og budget. Regnskab 
og budget kan fremvises, hvis interesse, hos 
Frank.  

 

  

5. Valg af bestyrelse, jf.§ 7 i klubbens vedtægter. 
Følgende poster er på valg: 

b. Næstformand Ferran genopstiller - Genvalgt 

c. Bestyr.medlem Karina genopstiller - Genvalgt 

d. Sekretær Martin genopstiller - Genvalgt 

f. 2 suppleanter – 

Suppleant 1: Mattheo genopstiller - Genvalgt 

Suppleant 2: Kasper opstiller - Valgt 

g. Valg af Revisor – Ina genopstiller ikke – Johan 
opstiller - Valgt 

h. Valg af revisorsuppleant – ingen valgt 

 

  

 

7. Evt.  

  

 

Der stilles spørgsmål til om der er kigget på eller 
om der vil blive kigget på initiativer til at skaffe 
flere medlemmer.  

Svaret herpå er at det fremadrettet vil blive 
drøftet i bestyrelsen.  

Det foreslås at klubben melder sig som 
”sommeraktivitet” for Gladsaxe kommunes børn.  

Svaret hertil er at det tidligere er forsøgt, uden at 
det har medvirket til at der er kommet nye 
medlemmer.  

Derimod fortælles det at ”Gladsaxe dagen” er 
det initiativ der resulterer i stigende medlemstal. 



Herudover overvejes det at optage nogle videoer 
som kan fremvises på klubbens hjemmeside, 
Facebook, instagram mv.    

Selvom klubben økonomisk mangler elever, så 
kræver det dog at der er instruktører til at 
undervise eleverne, hvilket også er en 
udfordring.  

Kravet for at blive instruktør er at man: 

- Kan fremvise en børneattest 
- Er over 18 år 
- Kan motiverer eleverne 
- Kan udvikle eleverne 

Der er forslag om at instruktører optager 
videosekvenser under træning. Dette kræver 
tilladelse af forældre, men er undervejs.  

Der er forslag om at videos kan optages samlet, 
ex. under en træningsweekend.  

Rengøring: Skolen gør ikke rent i salen og i 
fællesrummet.  

Der er forslag om at bestyrelsen igen kontakter 
skolen omkring rengøring, da skolen selv 
anvender salen.   

Indretning af fælleslokale: der skal søges 
sponsorater og så skal der nedsættes et 
indretningsudvalg.  

Der vil blive stillet forslag til bestyrelsen om en 
sponsorvæg, hvor sponsors navn vil fremgå. 

Der spørges til søskenderabat, for at få flere 
elever, hvilket kan overvejes. Dog anbefales det 
at der i stedet ses på at gøre træning i GTK 
attraktivt, så medlemstallet stiger.  

Der stilles forlag om at træne med høj musik, 
cirkeltræning og andet sjov under træningerne, 
hvilket med medvirke til at gøre træningerne 
sjovere.  



Der er taget et nyt bæltesystem i værk for elever 
der er kognitivt udfordret.  

Klubben/Ferran er inviteret til sommerlejren 
2025 for at præsenterer det nye bæltesystem 
(SOL bæltesystem).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Venlig hilsen 

Bestyrelsen 

 


